
U Z A S A D N I E N I E 

 

 w sprawie projektu Uchwały Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Prudnik na dofinansowanie 

przedsięwzięć związanych z ochroną powietrza poprzez redukcję niskiej emisji 

zanieczyszczeń na terenie gminy Prudnik 

 

 

Projekt uchwały na dofinansowanie przedsięwzięć dotyczących wymiany kotłów 

węglowych i pieców węglowych na ogrzewanie gazowe lub elektryczne przez osoby fizyczne 

będące właścicielami, współwłaścicielami albo najemcami lokali mieszkalnych w budynkach 

wielorodzinnych związany jest z zapotrzebowaniem mieszkańców Gminy Prudnik na 

uzyskanie dotacji w ramach podejmowanych inwestycji związanych z ochroną powietrza. 

Gmina Prudnik przystąpiła do projektu realizowanego w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020, Osi priorytetowej V 

Ochrona środowiska, dziedzictwa kulturowego i naturalnego, Działania 5.5 Ochrona 

powietrza realizowanego przez Urząd Marszałkowski Województwa Opolskiego w ramach 

którego mieszkańcy gminy uzyskają dofinansowanie ze środków z Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego oraz z budżetu Gminy Prudnik, w ramach którego nabór wniosków 

wśród mieszkańców zakończył się w roku 2020 r. i brak jest obecnie możliwości 

zakwalifikowania się do projektu, a przewidziany termin realizacji inwestycji w ramach 

projektu to lata 2021 – 2022. 

Natomiast w ramach Porozumienia zawartego z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu w lipcu 2019 roku oraz Aneksu z 08.01.2021 r. w 

sprawie usprawnienia  realizacji rządowego programu "Czyste Powietrze" mieszkańcy gminy 

mają możliwość skorzystania z pomocy pracowników Urzędu Miejskiego w Prudniku przy 

wypełnianiu wniosku oraz złożenia wniosku w miejscu zamieszkania. Jednak program ten 

skierowany jest do właścicieli/współwłaścicieli budynków mieszkalnych jednorodzinnych. 

 

W oparciu o powyższe mieszkańcy gminy Prudnik będący właścicielami, 

współwłaścicielami albo najemcami lokali mieszkalnych w budynkach wielorodzinnych nie 

mają możliwości uzyskania dofinansowania na przedsięwzięcia związane z ochroną 

powietrza. Wobec czego przyjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

 

 

 

 

  

 


